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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2015/16:700 Trängselskatten i Göteborg

Sverigedemokraterna i Göteborg har fått information från kommunstyrelsen att 
regeringen beslutat att inte betala ut 428 miljoner till Trafikverket som skulle 
använts till investeringar i västsvenska paketet utan i stället går till att täcka hål 
i statsbudgeten. Det tog tre år innan pengarna från trängselskatten började 
användas till annat än vad det var tänkt.

 Med hänvisning till det anförda vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

Avser finansministern att använda intäkterna från trängselskatten i Göteborg till 
andra ändamål än att finansiera infrastruktur som det var tänkt?

………………………………………

Jimmy Ståhl (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
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